
 

 

1. Opening en mededelingen 
 
Vaststellen van de agenda 
De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld. 

Overige mededelingen 
Er zijn geen andere mededelingen gedaan bij aanvang van de vergadering. 

2. Vaststellen verslag AV 9 februari 2024 
Er zijn geen opmerkingen gemaakt over het verslag, dat daarmee is vastgesteld. 

| Afspraak 2.1 | - Het verslag van de AV van 9 februari is vastgesteld. 

 

Overleg Algemene Vergadering van de Metropoolregio Amsterdam 

Datum  22 maart 2024 

Locatie 

Contact 

MRA Directie, Amsterdam Noord 

Remco Rienties, MRA Bureau, 06 - 20002447, r.rienties@metropoolregioamsterdam.nl 

  

 
Aanwezigen Jos Wienen (voorzitter, Haarlem), Hein van der Loo (Almere), Ankie Broekers-Knol 

(Bloemendaal), Ali Bal (Beverwijk), Frans Cornelis (Blaricum), Lieke Sievers (Edam-

Volendam), Mark Marshall (Gooise Meren), Marianne Schuurmans – Wijdeven 

(Haarlemmermeer), Aad Schoorl (Heemskerk), Eveline Stam (Heemstede),  Flip de 

Groot (Laren), Mieke Baltus (Lelystad), Joke Geldhof (Ouder-Amstel), Ellen van Selm 

(Purmerend), Sebastiaan Nieuwland (Uitgeest), David Moolenburgh (Zandvoort), 

Chris Jansen (Provincie Flevoland), Marja Ruigrok (Vervoerregio Amsterdam), Tjapko 

Poppens (Amstelveen) 

 

Aanwezige leden 

van het Bestuur 

 

 

 

Ondersteuning 

 

Gasten 

 

Femke Halsema (voorzitter Bestuur), Arjen Gerritsen (2e vicevoorzitter Bestuur), 

Reinier van Dantzig (lid Bestuur), Marja Ruigrok (lid Bestuur), Stephanie Onclin (lid 

Bestuur), Dennis Grimbergen (lid Bestuur), Jeroen Verwoort (lid Bestuur), Robbert 

Berkhout (lid Bestuur), Hugo Bellaart (lid Bestuur) 

 

Emiel Reiding (Directeur MRA), Remco Rienties (secretaris Algemene Vergadering)  

 

- 
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3. 80% versie MRA Agenda 2025 – 2028  
In de Algemene Vergadering is de 80% versie van de MRA Agenda besproken, ter vrijgave 

voor wensen en opvattingen door de deelnemers. Er is een ronde gemaakt langs de 

aanwezigen over hun bevindingen met betrekking tot de 80% versie. Daarbij zijn veel 

complimenten uitgedeeld over het document: beknopt, helder leesbaar, focus in de ambities.  

Een onderwerp dat door een aantal gemeenten werd gemist in de 80% versie van de MRA 

Agenda is landschap en recreatie. Dat wordt echt gezien als een MRA onderwerp wat niet 

mag ontbreken in de Agenda. Andere onderwerpen die ook werden genoemd zijnd e 

bereikbaarheid van de westflank, aandacht voor een gezonde leefomgeving en cultuur.  

Ook over het Meerjarig Uitvoeringsprogramma (MUVP) zijn een aantal opmerkingen gemaakt 

door leden vna de AV: in het MUVP moet duidelijk worden wat de komende vier jaar gedaan 

gaat worden om de ambities te verwezenlijken. Daar is ruimte om het geluid of de kleur van 

de hudige raadsperiode terug te laten komen. Het unieke karakter van elke deelregio is ook 

een goede voeding voor het MUVP. En er moet meer zicht komen op waar het schuurt: welke 

keuzes moeten we gaan maken? Voorts moet bij het MUVP ook aandacht zijn voor hoe we 

gaan terugkoppelen over in welke mate we onze ambities bereiken. 

In de AV is afgesproken om ambitie 6 (over toerisme) te verbreden en een extra ambitie toe 

te voegen, zodat landschap, toerisme, recreatie en cultuur/erfgoed gezamenlijk een plek 

krijgen, verdeeld over twee ambities. 

Ook is afgesproken, mede op advies van de raadtafel, om de termijn van 28 juni als uiterste 

reactiedatum voor wenen en opvattingen te handhaven. Deze datum is al erg lang bekend, en 

de tijd na 28 juni is hard nodig om tot een 100% versie te komen die na de zomer kan worden 

verzonden naar alle deelnemers. 

| Afspraak 3.1 | - Er zal een ambitie worden toegevoegd aan de MRA Agenda, en ambitie 6 

zal worden verbreed, zodat de onderwerpen landschap, toerisme, recreatie en 

cultuur/erfgoed een goed zijn geborgd. 

| Afspraak 3.2 | - De termijn van 28 juni wordt gehandhaafd als uiterste reactie termijn 

voor de wensen en opvattingen van de deelnemers voor de 80% versie.  

| Afspraak 3.3 | - De 80% versie (incl. de wijzigingen nav bespreking in de AV) en de nota 

van beantwoording zijn vrijgegeven voor verzending aan de deelnemers. 

4. Afronden implementatie samenwerkingsafspraken 
In de Algemene Vergadering is het eindverslag van de kwartiermaker besproken, als afronding 

van de implementatiefase van de samenwerkingsafspraken. Na een toelichting op de 
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werkwijze van de kwartiermaker zijn een aantal bevindingen gedeeld in de AV; in zijn 

algemeenheid vindt men dat de MRA door de nieuwe vorm beter functioneert, en voelt men 

zich meer betrokken. De deelregio’s functioneren daardoor ook beter. Discussies zijn meer 

inhoudelijk geworden in de MRA. Er wordt veel waarde gehecht aan het informele netwerk. 

We werken naar consensus toe, en stemmen niet. De samenwerking is vrijwillig, maar niet 

vrijblijvend. De komst en het functioneren van de Raadtafel wordt als heel positief gezien. 

Een ander punt waar tijdens de kwartiermakersfase vaak over is gesproken is over het 

onderwerp sociaal. Sommigen hechten sterk aan een aparte peiler, anderen juist niet. Een 

breedgedragen idee is om themagroepen te laten ontstaan van bestuurders met 

verschillende (met elkaar samenhangende) portefeuilles om concrete acties op te pakken. 

Bijvoorbeeld een themagroep van wethouders EZ en wethouders sociaal die concrete acties 

voor het verbeteren van de arbeidsmarkt op pakken. 

Er wordt waarde gehecht aan rust op het gebied van governance: nu de implementatie fase is 

afgerond wil men de komende jaren enige rustL de evaluatie van de samenwerkingsafspraken 

zou daarom het beste in 2027 kunnen gebeuren ipv in 2026, dat komt ook handiger uit met 

de gemeenteraadsverkiezingen en de looptijd van de MRA Agenda. 

Een ander idee wat ingebracht is, is om de AV voortaan altijd ergens in een van de deelregio’s 

te laten plaatsvinden. 

De relatie tussen wat de MRA Directie kan doen en hoe de MRA deelnemers dat kunnen 

versterken wordt gezien als een goed gesprekspunt voor in de nabije toekomst. 

| Afspraak 4.1 | - De conclusies van het rapport van de kwartiermaker zijn onderschreven 
door de AV 
 
| Afspraak 4.2 | - De aanbevelingen zijn overgenomen, en worden overgedragen aan de PH 
governance van het MRA Bestuur 
 
| Afspraak 4.3 | - De officiele evaluatie van de samenwerkingsafspraken zal in 2027 
plaatsvinden 
 
| Afspraak 4.4 | - Het eindverslag en de bijlagen zijn vrijgegeven voor publicatie 
 
| Afspraak 4.5 | - De bijeenkomst van de AV zullen voortaan plaatsvinden in de deelregio’s. 
De eerstvolgende bijeenkomst van de AV (14 juni) zal plaatsvinden in de deelregio Gooi- en 
Vecht. 
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5. Voortgangsnota 2023 en verantwoording 2023 
Beide documenten zijn kort toegelicht in de AV. Er is daarbij kennisgenomen van de 
Verantwoording over 2023 die in het Bestuur is vastgesteld, en de Voortgangsnota over 2023 
is vastgesteld en vrijgegeven voor verzending naar de deelnemers en hun raden en staten 
voor wensen en opvattingen 
 
| Afspraak 5.1 | - De Voortgangsnota 2023 is vastgesteld, en vrijgegeven voor wensen en 
opvattingen door de deelnemers.  

 
6. Verkiezing nieuwe voorzitter Algemene Vergadering 

In de AV is conform de voorgestelde procedure een nieuwe voorzitter en vice-voorzitter 
gekozen. Voor elke functie heeft zich 1 kandidaat gemeld: beide kandidaten zijn daarmee 
zonder verdere stemming verkozen. 
 
| Afspraak 6.1 | - Hein van der Loo is de nieuwe voorzitter van de Algemene Vergadering: 
zijn termijn loopt van 1 april 2024 tot 1 april 2028 
 
| Afspraak 6.2 | - Ellen van Selm is de nieuwe vice-voorzitter van de Algemene Vergadering: 
haar termijn loopt van 1 april 2024 tot 1 april 2028 

 
7. Rondvraag en sluiting 

In de rondvraag heeft Marianne Schuurmans verslag gedaan van haar bezoek aan Brussel 

namens de MRA. Er is een manifest ondertekend om het belang van stedelijke regio’s in de 

Brusselse beleidsvorming meer aandacht te geven. Er is daarbij gepleit voor een EU 

commissaris die stedelijke regio’s gaat representeren, en dat we bij EU beleid ook aan de 

voorkant meer vanuit stedelijke regio’s naar het beleid gaan kijken. Daarbij wordt niet alleen 

gepleit voor meer betrokkenheid, maar ook een stevigere financiele basis: een grootstedelijk 

programma tot 2050.  

 

 

 


